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Act, and Count Your Cost 
行動, 但計算你的成本 

 

I. God is a God of Action. 上帝是行動的上帝。 
 The Book of Acts is full of action/使徒行傳充滿了行動 

【徒 Acts 1:8】 

 
【哈 Hab 1:4】 

【哈 Hab 1:1~3】 

【哈 Hab 1:5~8】 

 
【耶 Jer 1:10】 

【王上 1King 16:29~34】 

 

神的作法是甚麼? What is God's way? 
 
【王上 1King19:15~18】 

【王下 2King 8:16~18】 

【王下 2King11:1~3】 

 
所以我們看到這個歷史的故事, 上帝的參與, 你知道神是一個 action的神, 

而且他有計畫, 有步驟.  

So from this historical story, we saw that God is an action God, and He has 
plans and steps. 
 

 
II. What shall we do, as Christians in time like this? 做為一個基督徒, 

我現在應該做甚麼? 
 
【詩 Ps 89:14】 

Illustration: 
【詩 Ps 85:10】 

 
我們要愛我們的仇敵但是愛的定義是:  

 We need to love our enemies but the definition of love is: 
【林前 1Cor 13:4~8】 

 

 

III. Act, but Count Your Cost行動, 但是要計算你的成本 
但是在採取行動之前，您需要了解三件事。 

 But before you act, there are three things you need to know. 
A. Know where you are going. 
   知道你要去哪裡。 

 
My choice is already made for me by my employer, our heavenly 
Father—to save people from the sinful corruption of the heart through 
the gospel of Jesus  Christ. 

    我的雇主我們的天父已經為我做出了選擇，就是要通過耶穌基督的

福音使人們從罪惡的心中拯救出來。 

【太Matt  19:28~30】 

 
B. Count the Cost 計算成本 

【路 Luke 14:28~31】 

 
 

C. Alliance, he who is not against us is for us. 
      聯盟，不敵擋我們的，就是幫助我們的。 

【可Mark 9:40~41】 

 

Conclusion結論 
奮銳黨的西門 Simon the Zealot 

【路 Luke 6:12~16】 

【太 Matt19:28】 

 
Let us ask God to give us a wise decision in this difficult time. 

  讓我們請上帝在這個困難時期給我們一個明 智的決定。    

 
 

Reflections 
1. The world is changing fast.  It is no longer the political party thing but 
godly and antigod conflict.  How shall we as Christians act in this world?  
世界的改變得很快, 現在已經不是政黨的選擇, 而是敬畏神和敵擋神的陣

營彼此間的衝突. 作為基督徒, 我們在這世界上應該如何而活? 

 
2. God is a God of action.  What kind of action are you going to take in this 
world?  神是行動的神, 你在這樣的世界上要採取甚麼樣的行動? 
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